
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag 21.06.2022 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere: 

Søren, Mia, Henrik, Kasper, Marie, Rasmus, Trine, Thomas, Pernille, Nina, 

Susanne og Michael. Afbud fra Ebbe og Jacob. 

Forberedelse:  

  

Mødeleder: 

Pernille 

Referent:  

Marie  

17.00 – 17.10 Nyt fra eleverne (O 10 min) 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
Nina har ikke deltaget i møder pga. prøver, så 
intet nyt. 
 
  

v/Signe og Nina 

17.10 – 17.20 Nyt fra personalegruppen (O 10 min) 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
  
Mini-FO er snart afsluttet. Nye 0.-klasser er 
dannet, og der har været forældremøde. 
 
Der var OL i FO’en i sidste uge. Det var en stor 
succes. 
 
Der var sommerfest i fredags med 480 
deltagere. Rigtig fin aften. 
 
Der er koloni i næste uge for børn i Hulen. Der 
er 60 tilmeldte. 
 
Der er lukket to uger i juli i FO’en. 
 

v/Susanne, Henrik 



 

 

Skoleåret er ellers ved at blive afsluttet på de 
forskellige klassetrin med diverse ture. Der er 
særligt fokus på overgangen fra 6. til 7. klasse. 

17.20 – 17.40 Status fra ledelsen (O 10 min) 
 
De nye 7.-klasser er dannet, og klasserne har 
været sammen mandag og tirsdag i denne uge. 
 
Fagfordelingen er faldet på plads, og 
skemalæggerne er i gang med at lægge 
skemaer for næste skoleår. 
 
Der er ikke indtil nu modtaget opsigelser op til 
ferien. 
 
Planlægningen af næste skoleår er i fuld sving. 
 
Der er installeret diskgolf på skolens arealer. 
 
Der skal indkøbes møbler til blok c’s fællesrum. 
 
Der skal ansættes en pædagog. Der har været 
samtaler, og der var flere potentielle ansøgere. I 
alt starter der to pædagoger til august. 

v/ Thomas 

17.40- 17.50 Godkendelse af revideret princip om 
klassedannelse (O 10 min) 
 
Det eksisterende princip om klassedannelse vil 
vi gerne revidere, så det bedre beskriver de 
forskellige typer af klassedannelser, der kan 
foregå i løbet af en skoletid. 
 
Der er udarbejdet et forslag til et revideret 
princip, og dette blev drøftet. 
 
Drøftelserne tages med i endnu en 
gennemskrivning, som Thomas og Marie tager 
sig af.  

v/ Marie 

17.50 – 18.00 Godkendelse af pjece vedr. 
Trivselsgruppernes arbejde (O 10 min) 

Bestyrelsen har udarbejdet en pjece, der 
beskriver trivselsgruppernes arbejde. 
 
Pjecen blev godkendt. Marie sender den endelig 
version til ledelsen, som sørger for opsætning. 
 

v/Marie 

18.00 – 18.20  Forslag til mødekalender for kommende 
skoleår(O 20 min) 

v/Thomas 



 

 

Mandag 15.8, tirsdag d.13.9, onsdag d. 12.10, 
torsdag d. 17.11, mandag d. 12.12, tirsdag d. 
17.1, onsdag d. 22.2, torsdag d. 23.3, mandag 
d. 24.4, tirsdag d. 23.5 og onsdag d. 14.6 
 
Mødekalenderen blev godkendt. 
 
Allerede kendte datoer for forældremøder i 
næste skoleår: 
7. årgang 9. august kl. 17 
8. årgang 23. august sikkert kl. 17 
9. årgang 16. august (sammen med foredrag 
om alkohol, så det er et langt møde) 

18.20 – 18.30 
PAUSE 10 min 

 (D 10 min) 

 

v/ 

18.30 – 18.40 Status på økonomi (O 10 min) 

Der er ikke så meget nyt. Ledelsen, både 
skoledel og FO’en, er blevet bedt om at gøre 
rede for, hvordan der er blevet disponeret over 
overskydende midler, og det er blevet gjort. Der 
har været råd til flere nye bøger og fagportaler. 
FO’en får opgraderet området omkring 
sandkassen bl.a. med overdækning og nyt 
sand. 

v/Thomas 

18.40 – 18.50  Farvel og tak for indsatsen til de 
bestyrelsesmedlemmer der stopper 

Ud af bestyrelsen træder Pernille Lydike, 
Rasmus Rosenquist og Nina Lydike. 
 
Vi takker Nina, Rasmus og Pernille for deres 
store indsats i bestyrelsen. 
 
Derudover meddelte Søren Hunnerup, at han 
ønsker at træde ud af bestyrelsen pr. 1.8.22. Vi 
takker også Søren for indsatsen. 

v/Thomas 

18.50 – 19.10 (D 20 min) 

Skolebestyrelsens årsberetning 
 
Formandsskabet fremlagde årsberetningen, 
som blev vedtaget og klappet af. 
Årsberetningen bliver lagt på skolens 
hjemmeside. 

v/Pernille og 
Rasmus  

19.10 – 19.20 Eventuelt 
 
Nina påpegede, at det føles trist, at man som 
elev til dimissionen kun må invitere tre personer 
pr. elev. Hun opfordrer til, at man fremadrettet 

v/ 



 

 

organiserer dimissionen, så der er plads til, at 
den enkelte kan have begge forældre, alle 
søskende og evt. bonusforældre med. 
 
Næste skoleår kommer vi sandsynligvis til at 
diskutere mobilfri skole. 
 
”Jeg skal lige forstå” – podcast på Spotify, som 
behandler diskussionen om køn, og som 
Pernille anbefaler. 
 
Rasmus husker os til sidst på, at det er helt i 
orden at være uenige i en bestyrelse – og det 
skal vi blive ved med at turde at være. 

Møderække skoleår 2021/2022: 

Alle møder er fra 17-20 medmindre andet aftales og der bliver serveret lidt mad. 

Mandag 20.09.21 

Tirsdag  12.10.21 – Dagsorden: Forberedelse møde BIF, Årshjul, Klassedeling beslutning om 

hvad vi gør videre. Næste møde startes med tour de Bjørnehøj rundvisning. SKB-

møde fx en lørdag.  

Onsdag 27.10.21 – Ekstra møde med BIF fra 17-18.30 – forbundene kar, fremtiden for 

skoleområdet, hvilke ambitioner har i på skoleområdet, hvilke visioner har de for 

folkeskolen i Gribskov,  

Onsdag 17.11.21 

Torsdag 09.12.21 

Mandag 10.01.22 

Tirsdag 22.02.22 

Onsdag 16.03.22 

Torsdag 21.04.22 

Mandag 23.05.22 

Tirsdag 21.06.22 

 

 

Punkter til næste dagsorden 

Årshjul: Drøftelse og revision af årshjulet, adgang til dette? 

 


